

In French

Le laboratoire CRESE (<https://crese.univ-fcomte.fr/fr>) organise une journée « jeunes chercheurs » en théorie des jeux, microéconomie, programmée le **14 mars 2024** à Besançon. Les candidats intéressés sont invités à envoyer un CV et un Job Market Paper à Sylvain Béal (sylvain.beal@univ-fcomte.fr) au plus tard le **15 février 2024**. Le nombre de places est limité. Les jeunes chercheurs sélectionnés pourront présenter leur travail à l'oral et échanger avec les membres du laboratoire. Le CRESE prendra en charge les frais de déplacement (depuis la France) ainsi qu'une nuit d'hôtel si nécessaire.

In English

The CRESE laboratory (<https://crese.univ-fcomte.fr/fr>) is organising a "young researchers" day in game theory and microeconomics on 14 March 2024 in Besançon. Interested candidates are invited to submit a CV and a Job Market Paper to Sylvain Béal (sylvain.beal@univ-fcomte.fr) by 15 February 2024 at the latest. The number of places is limited. Selected young researchers will have the opportunity to present their work orally and engage in discussions with members of the laboratory. CRESE will cover travel costs (within France) and one night's accommodation if necessary.